



ACTA JUNTA DE L'AVA - ESCOLA MAS MARIA

DATA: 29/04/23 LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET i PRESENCIAL HORA: 22h

Assistents: Ruth Bes i Estela Padilla (Comissió Extraescolars); Andrea Ardèvol (Comissió de comunicació, de Famílies Nouvingudes i Biblioteca), María Goya (Presidenta), Sandra Miras (Comissió de Comunicació); Alba Navalon (Vicepresidenta); Lara Roman (Tresoreria) i Montse Ponsa (Tresoreria); Claudia Sust (comissió de Biblioteca), Marina Rocabert i Chío de Villa (Comissió d'Educació), Andrea Ardèvol (comissió Famílies Nouvingudes) i Pat Salarich (secretària).

PRESIDENTA

La presidenta explica que el proper dijous 8 de Juny a les 9.30 h es realitzarà la reunió de les AVAs amb l'Ajuntament a la sala de plens de l'Ajuntament. Pregunta si algú de l'equip pot assistir a aquesta reunió perquè ella no hi podrà anar. Quedem pendants de qui assistirà a la reunió.

La Maria comenta que s'ha de fixar la data de l'assemblea de fi de curs, es proposa realitzar-la el dimecres 31 de Maig a les 21.30 h en format telemàtic.

Finalment, la Maria comenta a l'equip l'endemà de la Junta un punt més que havia inclòs en la comissió d'equipaments. L'Elena conserge li trasllada el suggeriment d'utilitzar els tendals que hi ha en el gimnàs guardats al pati, per col·locar-los de manera permanent perquè hi hagi més ombra al pati, a causa de les elevades temperatures que s'esperen fins a final de curs; està previst un projecte de crear una ombra més definitiva, però no estarà llest per a aquest curs. També s'acorda sol·licitar a l'Ajuntament més tendals per a l'últim mes de curs. Aquesta proposta queda acceptada per l'equip de l'AVA.

TRESORERIA

La Lara comenta que ahir la Montse va anar una reunió sobre la subvenció de l'any vinent i les bases són molt semblants. S'intentarà donar-nos la bestreta per Sant Joan. Hi ha uns 6000€ a repartir.

Des de tresoreria es necessitem saber quines despeses es preveuen de cara a la Festa de fi de curs.

La Lara comenta que de cara a la Festa de les famílies la xocolatada la pagarà SANED i pregunta què haurà de fer 6è, s'acorda que la idea és que 6è s'encarregui de vendre melindros, pà de pessic o altres coses per acompanyar la xocolata.

Finalment, comenta que la festa de comiat de 6è, serà el 22 de juny segurament.

COMISSIÓ D'EQUIPAMENTS

La Pati, explica que la setmana passada l'Elena es va posar en contacte amb ella, perquè hi ha una família de l'escola que pot col·laborar amb una gran dotació de material per a l'escola, però cal anar-lo a recollir. El material és : 2 armaris grans amb portes, 3 armaris petits amb portes, 5 calaixeres, 4 pantalles de 50 ", 1 burra de roba, 1 prestatge tipus IKEA, 1 taula café, 1 microones, 15 portàtils, 1 cadira de despatx i algun sofà. Es va elaborar un comunicat ràpid ja que en el termini d'un mes com a molt tard hauria d'estar recollit el material. La setmana passada va sortir el comunicat fent una petició a les famílies per si disposaven d'alguna una furgoneta, només ha trucat un pare però el seu vehicle no pot entrar a Barcelona.

Es proposa de fer un recordatori a través del WhatsApp de delegats i delegades per tornar a demanar voluntaris.

COMISSIÓ D'EXTRAESCOLARS

L'Estela comenta que estan preparant el Canva amb els resultats de l'enquesta que es va enviar d'extraescolars. A més, també estan pendents de valorar quines activitats extraescolars es presentaran al Consell Escolar. Caldria fer un consell escolar abans de finals de maig per poder aprovar-les o no, ja que la última setmana de maig hauria d'estar la proposta d'activitats extraescolars definitiva per poder-la enviar a l'Ajuntament. Comenta, que és molt probable que el curs vinent hi hagi de dos dies de piscina.

COMISSIÓ DE BIBLIOTECA

La vocal comenta que demà hi haurà contecontes 4 enlloc de 3. També s'explica que Es vol proposar a l'escola que l'escola celebri el dia de la llengua materna (21 de febrer) a través de que algunes famílies expliquin contes als infants en la seva llengua materna.

També, hi ha una proposta per part de la Mariana de fer recomanacions de contes se manera setmanal per a Instagram.

COMISSIÓ DE MENJADOR

La Maria ens fa arribar els diferents punts de la comissió de menjador:

1. Reunió comissió de menjador (18/4/23)

- a. Es revisa principalment els resultats de l'enquesta de satisfacció.
- b. Es comenta per sobre el tema de l'AFFAC i que el servei de menjador passarà a estar liderat pel Departament.
- c. Es parla de l'inspecció que ha tingut l'escola.
- d. Es pacta deixar per a una propera reunió el tema del menú halal.
- e. Es pacta enviar un resum de les reunions a les famílies perquè s'entengui millor les dificultats amb les que es troba la comissió a l'hora de dur a terme les suggerències de les famílies.

2. Hi ha un grup de famílies que han sol·licitat el **servei de pícnic per a les excursions**.

¿Negociar-ho per l'any que ve?

- a. S'informa de que és un servei que ja vam tenir i que es va eliminar perquè no va tenir èxit: moltes queixes i poques famílies interessades.
- b. S'informa de les condicions que té Saned amb l'Olivera per donar una idea de les condicions que ens podrien demanar també a nosaltres, deixant clar que no tenen perquè ser les mateixes.

3. Renegociació del contracte.

- a. Menú halal?
- b. Pícnic excursions?

COMISSIÓ D'EDUCACIÓ

La Marina ens posa al dia de la situació de les diferents xerrades i tallers:

1. Xerrada sobre Bullying (Francisco Villar) - 1/06 a la Fàbrica
2. Taller mindfulness: aquesta activitat es deixa per al curs vinent.
3. Xerrada Lluc - síndrome de Treacher Collins per a 5è i 6è agendada pel 23/05
4. Xerrada sobre alimentació: pendent d'ajustar dates amb l'Isabel, tot i això s'ha acordat la xerrada que es vol fer sobre alimentació/nutrició.
5. Xerrades sexualitat: si finalment no es fa lo de mindfulness i es té algo de pressupost, pensem que podríem donar part d'aquests diners a l'Ignasi que ha vingut dues vegades a fer xerrades sobre sexualitat.
6. Finalització del projecte Tomando Conciencia Schools amb l'acte final al CEM de la Mar Bella de Barcelona juntament amb la resta d'escoles participants.

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ

La vocal comenta que en principi no tenen cap tema a tractar.

La Maria recorda que s'ha de tenir en compte que s'ha de fer la memòria d'aquest curs i definir el termini per presentar-la.

COMISSIÓ DE FAMÍLIES NOUINGUDES

L'Andrea explica que s'està treballant en un nou projecte amb les màrfegues.

María Goya

Presidenta de l'AVA



Pati Salarich

Secretària de l'AVA